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Dagsorden  
 

1. Evaluering af sæsonen               
2. Udtagelse af følgende trupper: 

 
            Junior 
            Talent 
            A trup kvinder 
            A trup mænd 

3. Budget 2014 
4. Eventuelt 

 
1. Vi gennemgik vores internationale deltagelse i år, og vi må konstaterer vores 

resultater oversteg alle forventninger.  
Vi har haft en udfordring med vores planlægning i forhold til veterantrup, da EU 
først ville planlægge den nye kvalifikationsform efter Veteran NM. I fremtiden skal 
planlægningen ske meget tidligere. Hele veteran kvalifikationen skal evalueres med 
ad Hoc udvalget. 

 
2. Junior truppen forsætter med samme principper som sidste år Dvs. at alle juniorer, 

der har licens inviteres ind i truppen i 2014 
Vi danner først talenttruppen efter vores regionstræninger  
Kvinde A truppen skal fyldes op til 12 spillere 
Nye emner til herrernes A trup diskuteres med landstræneren  
A trupperne skal være sammensat og offentliggjort i januar, hvis det kan lade sig 
gøre. 
 

3. Vi gennemgik de budgetønsker EU har sendt til godkendelse hos 
Forretningsudvalget. 
 

4. Dem som er på valg ved repræsentantskabsmødet, skal melde tilbage på næste 
møde, om de vil forsætte i EU. 

 
Vi har fået invitation til en international single turnering for landshold, der er en 
slags prøve-VM. Vi takker nej, da det ikke passer ind I vores økonomi. 
Vi har fået en invitation til en turnering i Israel for kvinder og juniorer. Vi vil se om vi 
kan skaffe økonomi til at tilbyde vores spillere turneringen. 
 
 
 
Referent Henrik 
       

 
 


